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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2024/25:368 Regeringens plan för fler poliser i Stockholm

Justitieministern uttalade i januari att vi aldrig får vänja oss vid eller trubbas av 
kring det grova våldet med sprängningar och skjutningar. Samtidigt rapporterar 
SVT att det under årets första månader skett 27 explosioner i Sverige, varav 16 
i Stockholmsområdet. Våldet är fortsatt ett akut problem som drabbar våra 
medborgare och urholkar tryggheten.

För att bryta våldsspiralerna krävs skärpta straff och fler verktyg för 
rättsväsendet. Men framför allt behöver vi förebygga kriminalitet och 
rekrytering till kriminella nätverk samt säkerställa en stark lokal närvaro av 
polisen. Trots detta avslutar Polismyndigheten nu den särskilda nationella 
insatsen Frigg, som stärkt Stockholm med fler poliser.

De nationella insatserna har varit framgångsrika, men det råder fortfarande en 
brist på cirka 1 000 poliser i Stockholmsregionen. Den tidigare regeringens 
investeringar i polisutbildningen och målsättningar har varit ett steg i rätt 
riktning, men vi ser nu ett behov av att regeringen agerar resolut.

Mest anmärkningsvärt är att justitieministerns egen regering fattat så många 
beslut som direkt motverkar det breda trygghetsarbetet i Stockholm. 
Regeringen har prioriterat skattesänkningar för höginkomsttagare samtidigt 
som man dragit ned på statsbidrag riktade till förebyggande insatser eller 
skolan. Det ökar inte tryggheten men vidgar klyftorna.

Med anledning av detta vill jag fråga justitieminister Gunnar Strömmer:

 

Vad är regeringens konkreta plan för att säkerställa fler poliser i Stockholm och 
stärka den lokala närvaron i de områden som är hårdast drabbade av våldet?

………………………………………

Mattias Vepsä (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-01-29
Besvaras senast
2025-02-21
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


